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Szatzger Martin
Elnök

Sziasztok!
Szatzger Martin vagyok, a BME Közle-

kedésmérnöki és Járműmérnöki Karának 
negyedéves közlekedésmérnök hallgatója. A 
közéleti tevékenységemet a Kari Diákjóléti 
Bizottságban kezdtem, majd onnan a Hallgatói 
Képviseletben folytattam. Bő másfél éve, 2022 
májusától Gazdasági Felelős pozíciót töltöttem 
be a képviseletben, idén március eleje óta pedig 
az Egyetemi Hallgatói Képviselet delegáltként 
tevékenykedem a HÖK rendszerben. A jelenlegi 
Tisztújítás során szeretnék pályázatot benyújtani 
a KJK Hallgatói Képviseletének Elnöki pozíció-
jára. 

Gazdasági felelősi tevékenységem alatt 
rengeteg mindennel foglalkoztam a képviseleten 
belül.  Tevékenységem kezdetén célként tűztem 
ki azt, hogy a pozíciót minél transzparensebbé 
és láthatóbbá tegyem mind a Képviselet, mind 
a Kar hallgatói számára, mivel a gazdasági foly-
amatok hatásai kifele nem annyira érezhetőek, 
holott a megfelelő belső működéshez elengedhe-
tetlen, hogy rendben legyenek. Ezen időszak alatt 
főbb szervezői pozícióban részt vettem a 2022-es 
Gólyatábor, Kari Bál és az idei Kari Napok sze-
rvezésében. Ezen rendezvényeknek igyekez-
tem gazdasági oldalról egy erős költségvetést 
elkészíteni és rengeteg szponzorációt lekötni, 
amiről elmondható, hogy a gazdasági felelősi te-
vékenységemet megelőző évekhez képest, hatal-
mas nagy siker volt. Így sokkal könnyebb volt a 
rendezvények megvalósítása és több színes pro-
gramot tudtunk végbe vinni. Ebben az időszak-
ban több eszközbeszerzést is végre hajtottunk, 

illetve elmondhatom, hogy a Műegyetemi Hall-
gatói Kft.-vel is sikerült egy stabil kapcsolatot 
kialakítani, mely a mai napig segíti a képviselet 
operatív munkáját és rendezvényeinek siker-
ességét.

Ahogy már az előbbiekben említettem, 
idén március közepétől az Egyetemi Hallgatói 
Képviseletben tevékenykedem aktívan. Az EHK-
ban eltöltött időszakom rendkívül izgalmasnak 
mondható. Amint bekerültem megtapasztaltam 
az éremnek azon oldalát az egyetemi életben, 
melyről ezelőtt nem is tudtam, hogy létezik. 
Nyártól kezdve több munkabizottságban vettem 
részt, mellyel egy esetleges egyetemi működési 
modell átalakítására és az indikátorrendszerek 
beiktatására készültünk fel. Ennek a legnagyobb 
eredménye az idén októberben tartott Kari Hall-
gatói Fórumok voltak, melyek az Egyetem összes 
karán, egy időben és azonos témában zajlottak le. 
Itt megragadnám a szót és szeretném megköszön-
ni minden egyes résztvevőnek, akik jelen voltak 
és érdeklődtek a téma iránt, valamint szintén sze-
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retném megköszönni azt a rengeteg kérdést, amit 
feltettetek, nekünk és Dékán Úrnak. Úgy gondo-
lom, hogy a hallgatói létben kifejezetten fontos, 
hogy érdeklődjünk a körülöttük történő dolgok 
után.

Az EHK-ban idén szeptembertől bizalmat sza-
vaztak számomra a sport és rendezvény területére. 
Ebben a feladatkörben szervezhettem több egye-
temi szintű rendezvényt is, mint például Egyetemi 
Sportnapot, illetve a HÖK rendszer képviselői 
számára az úgynevezett Vezetőképző hétvégét is, 
ahol szakmai szekciók keretein belül lehetőség 
van minden hallgatói képviselő készségeinek fe-
jlesztésére. Az EHK-ban lehetőségem volt meg-
tapasztalni azt, hogy az egyetemi szervezetek és 
más karok képviseletei hogyan működnek. Ezen 
tapasztalataimat szeretném itthon is kamatoztat-
ni, olyan dolgok végbevitelét átgondolni az ittho-
ni Képviseletben, amelyek máshol is beváltak, és 
véleményem szerint nálunk is működhetnének, a 
belső működésünket előre vihetnék. 

Itthon az EHK delegált szerves részt képvisel a 
HK menedzsmentjében. Így a jelenlegi elnökkel, 
Schuck Dáviddal, számos olyan kérdésben egyez-
tetettünk, mely a kar jövőjének stratégiáját be-
folyásolhatja. Az utóbbi időszak egyetemi szintű 
cselekményei által fogalmazódott meg bennem 
az, hogy elnökként képviseljem a KJK HK-t. Több 
innovatív ötlet és feladat merült fel bennem, me-
lyeket elnökként szeretnék véghez vinni. A jelen-
legi elnökséggel egyeztetve beszéltük át ezeket 
az új aspektusokat, melyek alapján ők megadták 
nekem a bizalmat a jelentkezés leadására. 

A jelenlegi egyetemi helyzetben elképzelhető, 
hogy nehezebb időszakok jönnek. Lassan már 
mindenki számára érezhetőek azok az egyetemi 
szintű kérdések, melyek kihatnak az universi-
tas létre is. Ezekben az időkben nagyon fontos, 
hogy egy érdekképviselet olyan szerepet töltsön 
be a rendszerben, amely rendelkezik megfelelő 
stratégiával az esetleg történések lereaglásával 

kapcsolatban. Elnökként szeretném követni az 
eddig képviselt gondolkodási vonalat, mely min-
dig minden témához kritikusan, a hallgatók érde-
keit nézve és az általános Egyetemi és Képviselői 
tapasztalattal állt hozzá minden kérdéshez. 

Ezeken túl kiemelném, hogy a külkapcsola-
tokkal is nagyon fontos foglalkozni. Nyitni sze-
retnék más karok képviselete felé is. Ebben úgy 
érzem a jelenlegi képviselet nem fektetett bele 
annyi energiát, hogy lehetősége legyen kamato-
ztatni itthon a bevált jógyakorlatokat, viszont 
az EHK-ban betöltött lét rávezetett arra, hogy 
milyen fontos a kritikus kérdésekben az, hogy 
más kari képviseletekkel milyen viszonyban ál-
lunk. Az ilyen kapcsolatokkal akár kooperációs 
eseményeket is végbe tudunk vinni, például egy 
Gólyabál esetében, mely úgy gondolom a rendez-
vény színvonalát is emelné. A jövőben szeretnék 
ebbe több energiát fektetni, amennyiben bizalmat 
szavaztok nekem. A KJK HK mostani megítélése 
úgy gondolom, hogy jelenleg előre mutató. Ezen 
rengeteget dolgoztunk az EHK-s képviselő tár-
sammal és szeretném, ha az itthoni Képviseletben 
is magasabb szintre tudnám emelni azt a kapcso-
lati rendszert, amit odabent kiépítettünk. 

Más kari képviseletek mellett fontosnak érzem 
azt is, hogy a kari vezetéssel és a Dékáni Hivatal-
lal is jó viszonyt ápoljunk. Az eddig kialakított 
kapcsolatot a továbbiakban is szeretném fenn-
tartani, sőt, ha lehetséges magasabb szintre is 
építeni, hiszen véleményem szerint, rengeteg ol-
yan dologban tudunk segíteni egymásnak, ami 
mind a Kar hallgatóinak, mind a Dékáni Hivatal-
nak hasznos.

A következő időszakban várható lesz a mint-
atantervek felülvizsgálta is, mellyel rengeteg 
teendője lesz a jövő képviseletének. A jelenle-
gi képzés a Karunkon tudjuk, nem tökéletes és 
ezen szeretnénk változtatni is. Az idei évtől elin-
dultak Szakbizottsági ülések, melyeken elkezdtük 
felmérni a mintatantervekkel és az egyes tár-
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gyakkal kapcsolatos problémákat. Ezekből a 
problémákból néhány már a jelenlegi félévben 
is megoldásra került. Példaként hozva, a Közle-
kedésmérnöki képzés mintatantervében sikerülni 
látszik feloldani azt az informatikai tárgyas épülé-
si láncot, mellyel több hallgató is elesett volna a 
mintatanterv szerinti haladástól. Szerencsére a 
felülvizsgálatban az oktatói oldallal egyetértésben 
állunk és közösen szeretnénk kitalálni a lehető 
legjobb módszert a képzés megújítására. A köv-
etkező évben ezért és egyéb befolyásoló tényezők 
miatt biztosan szükséges lesz a mintatanterv 
felülvizsgálatának véghez viteléhez, melyben sze-
retném elérni, hogy a kari hallgatók minél jobban 
kivegyék részüket és szeretnék platformot biz-
tosítani a véleményük hangoztatásában is, elvégre 
az egyetemi összetételben a legnagyobb részt mi 
hallgatók töltjük ki.

Fontosnak találom azt is, hogy a jól működő 
területeken megmaradjon az a jó hírnév a jelen-
legi cserélődések után is, melyekről a KJK HK 
ismert volt. Ezért szeretném, hogy a képviselet 
belső működése megfelelő legyen. Az új jelölteket 
minél jobban segíteni fogom a képviseleti lét el-
sajátításában és az egyes területeken lévő kiakná-
zatlan dolgok kiaknázásában. Fontosnak érzem 
azt is, hogy megfelelő legyen a kommunikáció 
mind Felétek és mind a képviseleten belül is. A 
nem megfelelő kommunikáció sok problémát 
és feszültséget vonz magával, így szeretném, 
ha Ti is minél több mindenről tudnátok, ami a 
képviseleten belül történik. Munkánkat ne csak a 
beszámolóink elolvasásával lássátok, hanem érez-
zétek egy közvetlenebb módon is. Úgy gondolom, 
hogy a Képviselet kommunikációs csatornáinak 
felélesztése és erősítése igen fontos lesz a jövőben, 
ezért ezen terület fejlesztésén is szeretnék dolgozni 
majd a jövő képviseletével. A belső működésben 
szeretnék olyan dolgokat bevezetni, mely fejlesz-
tené a jelenlegi munkafolyamatok lebonyolításait. 
Úgy gondolom, hogy jelentős az, hogy milyen at-
moszférában dolgoznak a Képviselők a HK-ban, 

így szeretnék egy olyan közösséget építeni, mely 
őszinte, kritikus gondolkodással rendelkezik és 
erős kohézió jellemzi a tagok közötti kapcsola-
tokat. Fontosnak érzem azt is, hogy a munka-
folyamatokat jobban megosszuk egymás között, 
hiszen a tanulmányok mellett vannak időszakok, 
amikor az egyes területeken nagyobb a terheltség, 
mint másokon.

Jelenleg is számos projekt van, amellyel a 
képviselet foglalkozik. Ezen projekteteket közös 
munkával sikeresen véghez tudjuk vinni és cé-
lom, hogy olyan új projekteket is napirendre 
vegyünk, amik fejlesztenék a működést. Jelenleg 
már futó projekt, a legutóbb 2019-ben felülvizs-
gált, kari Hallgatói Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzatának megújítása. Itt a jelen-
legi képviselettel kitűztük célul azt, hogy a követ-
kező tisztújításig megalkotjuk a revíziónált szabá-
lyzatot, amellyel nagyban javulni fog a Képviselet 
jövőbeli működése. Ezen projekt mellett sok oly-
an teendő van, mely régóta porosodik a képvise-
let polcán és megérett arra, hogy foglalkozzunk 
vele. Ezeket mindig nehéz megvalósítani, de nem 
lehetetlen. Véleményem szerint rendelkezem a 
kellő motivációval, hogy ezeket végbe vigyem. 

Számomra mindig is fontos volt az egyetemi 
létben, a tanulmányok mellett az is, hogy tegyek 
a közösségemért. Szerintem ennek az egyik leg-
jobb módja a Hallgatói Képviseletben való te-
vékenykedés. Itt rengeteg olyan dolgot tudunk 
végrehajtani, mely az egyetemi polgárok életszín-
vonalát javítja és a problémáit megoldja. Engem 
ez a tudat, hogy segíthetek annak a közösségnek, 
aminek tagja vagyok és sokat köszönhetek neki, 
nagyon jó érzéssel tölt el és ezért szeretnék minél 
többet visszaadni.
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Úgy gondolom, hogy a Közlekkar egy olyan 
hely, ahol a sok külső negatív tényező és a kép  
zés nehézségeinek ellenére is, a közösség az itt  
eltöltött időt széppé tudja varázsolja. Köszönöm, 
hogy ennek a nagyszerű közösségnek a része le 
hetek és segíthettem munkámmal a fejlődését! 
Remélem idén is bizalmat szavaztok nekem!

Szatzger Martin
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Vámosi Anna
EHK delegált

Sziasztok!
Vámosi Anna vagyok a Budapesti Műszaki 

és Gazdaságtudományi Egyetem Közlekedés- és 
Járműmérnöki Kar másodéves járműmérnök 
hallgatója. 

Gimnáziumi éveim alatt végig a Diákönko-
rmányzat tagja voltam, így tavaly az egyetemre 
is nagy célokkal érkeztem. Személyiségemből 
adódóan szeretek az az ember lenni, akire lehet 
számítani bármilyen kérdésben és akinek mindig 
van egy ötlete, hogy bizonyos helyzetekből hog-
yan lehet kihozni a maximumot, mivel lehetne a 
hallgatók mindennapjainak minőségén javítani. 
Legyen szó tanulmányokkal kapcsolatos, vagy sz-
abadidős dolgokról. 

Közösségi életben gólyaként is már aktívan 
részt vettem, azonban hamar rájöttem, hogy az 
egyetemen se lesz másképp az, hogy jobban sze-
retem az eseményeket a háttérből követni, meg-
valósítóként részt venni bennük és minden rész-
letükről napra késznek lenni. 

Hamar megfogalmazódott bennem, hogy a 
jövőben szeretnék egy bizottsághoz tartozni, 
segíteni munkájukat. A mindennapjaimban 
fontos számomra a szervezettség és minden pil-
lanat pontos megtervezése, valamint szeretek 
a barátaimnak, családomnak programokat, 
utazásokat is megszervezni. 

Az előző mondataim alapján nem árulok el 
nagy titkot, ha azt mondom októberben már 
tudtam, hogy egyszer a Rendezvényszervező 
Bizottság tagjaként képzelem el magam. Terveim-
nek eleget téve ez év februárjában jelentkeztem is 

a bizottságba. Miután felvételt nyertem és belet-
anultam a működésébe, elkezdtem bontogatni a 
szárnyaimat, kipróbálni magam új területeken, 
valamint állandó ötleteimmel támogatni Karunk 
rendezvényeinek fejlődését. Igyekeztem magam 
maximálisan beletenni a rendezvényekbe, mind 
helyszíni és online területeken is.

Azonban szeretek mindig újat tanulni, mást is 
kipróbálni azon felül, hogy a meglévő területek-
en fejlődjek. Így jutottam el májusban a PR 
Bizottsághoz, akiknek munkája egy hallgató 
számára nem feltétlen szembetűnő, ezért az én 
utam is vezetve volt a bizottság tagfelvételéhez. 
Miután láttam, hogy miről is szól igyekeztem 
magam maximálisan beletenni és a feladatokat 
magamra formálni. Hiszem, ha egy feladatot a 
saját arcunkra formálunk, akkor azokat nagyobb 
lelkesedéssel tudjuk véghez vinni, így a végkime-
netel is sikeresebb.

A közösségi média aktív tagja vagyok, így a 
posztok megszerkesztése, célközönségre formálá-
sa testhez álló feladat volt a kezdetektől, emiatt 
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nem csak a PR Bizottságban végzem el ezeket a 
feladatokat szívesen, de a Rendezvényszervező 
Bizottság felületein is otthonosan érzem mag-
am. A szponzorációkereséseknél kezdetben ab-
ból tudtam építkezni, hogy szabadidőmnek sze-
rves része az olvasás, így levelek megfogalmazása 
nem jelentett jelentős kihívást, azonban a cégek 
megkeresése, idegenekkel való kommunikációtól 
kezdetben ódzkodtam, viszont a tapasztalatsze-
rzés következtében már nem ijedek meg attól, 
hogy megfelelő szavak alkalmazásával folytassak 
le egy-egy beszélgetést levélben, akár személyes-
en.

Kíváncsiságom, tanulni akarásom – ismerve 
magamat – nem áll meg ennyinél, mindig lesz ol-
yan, amiben kipróbálnám magam, amit szeretnék 
megismerni, megtanulni. Következő lépcsőfok-
ként jelentkeztem Tanácskozási Jogú Tagnak, 
hogy a bizottságokban szerzett tapasztalataimat 
kiszélesítsem a bizottságok felmerülő kérdés-
ben arra maximális tudásom szerint igyekszem 
válaszolni, megoldást keresni. Ennek megfele-
lően is cselekedtem, miután felvételt nyertem. 

Nyitott voltam és továbbra is vagyok a Hall-
gatói Képviselet minden területének megis-
merésére. Igyekeztem Tanácskozási Jogú Tagként 
a maximumot nyújtani, minden feladatot a leg-
jobb tudásom szerint megoldani, valamint kérdé-
seimet nem magamban tartani, hogy az azokra 
kapott válaszokból tanulhassak, fejlődni tudjak a 
saját ismereteimen túl.

Úgy érzem elérkezett az életemben egy újabb 
mérföldkő, amely a Hallgatói Képviseletbe 
való jelentkezés. Szeretném képviselni Karunk 
hallgatóit és ötleteimmel, valamint azok meg-
valósításával fejleszteni számukra az egyetemi 
életszakaszt.

Tanácskozási Jogú Tagként realizáltam, hogy 
az érdeklődési körömet nem lehet lekorlátozni 
olyan szintre, hogy mondjuk csak egy pozíció 
van a Hallgatói Képviseletben, amiben el tudnám 

magam képzelni. Minden pozíciónak megvan, 
vagy meg tudnám találni azt a részét, amiben úgy 
érzem helyt tudnék állni. Azonban az élet mind-
en területén, így itt is kellett egy döntést hoznom. 
Nem feltétlen az alapján, hogy melyik érdekel a 
legjobban, hanem hogy a hallgatókat jelenleg me-
lyik területen tudnám maximálisan támogatni. 

Így jutottam el ahhoz a pozícióhoz, amelyre 
való jelentkezésemhez írom jelen motivációs 
levelemet is. Tudom, ennek a pozíciónak meg-
pályázására nem éppen alkalmas egy első jelent-
kezés a Hallgatói Képviseletbe. Merj nagyot 
álmodni, szokták mondani. A gondolat megfogal-
mazódása után kezdetben úgy éreztem még nem 
rendelkezem kellő tapasztalattal az adott pozíció 
betöltéséhez, azonban jelenlegi képviseleti tagok-
kal való beszélgetések során megerősítettek ab-
ban, hogy nincs kétség a felől, hogy a teljes énemet 
beletenném amellett, hogy fokozatosan fejlődni 
tudjak a Hallgatói Képviseletben, mint Egyetemi 
Hallgatói Képviselet delegáltja. Továbbá ebben a 
pozícióban érzem a legtöbb lehetőséget ötleteim 
megvalósításában, amelyekkel hallgatóink min-
dennapjainak fejlesztésében tudnék segíteni. 
Tervem, hogy Karunk hallgatóinak érdekeit 
ne csak kari szinten, hanem egyetemi szinten 
képviselhessem. Úgy gondolom, gyorsan tanulok 
és az életem bármely területén gyorsan beköv-
etkezik az a pont mikor már a saját ötleteimet, 
terveimet építem bele az adott helyzetekbe, amely 
személyiségemből is hamar látszódik akár csak a 
leírtak alapján. 

Remélem, a következő Hallgatói Képviselet 
megalakulásától részt vehetek a képviseletben, 
mint mandátumos tag és bizalmat szavaztok 
nekem, hogy az érdekeiteket képviselhessem más 
karokkal szembeállva. 

Vámosi Anna
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Miokovics Patrik
Oktatási és tanulmányi felelős

Sziasztok!
Miokovics Patriknak hívnak, jelenleg ötödik 

félévemet teljesítem közlekedésmérnök al-
apszakon. Ezen levelemben szeretném kifejteni 
motivációmat, hogy miért szeretnék Képviselő 
lenni és egyúttal jelentkezni is oktatási és tanul-
mányi felelősnek a Képviseletbe.

A második félévem végén jelentkeztem a 
Mentor Gárdába, ahová sikeresen felvételt is 
nyertem, és elindultam a kari közéletben való 
munka irányába. Jelenleg tagja vagyok az Ok-
tatási Bizottságnak, illetve a Mentor Gárdának 
is. Ezen bizottságokban tapasztalatot szereztem 
az oktatás működésével kapcsolatban, illetve 
kialakult bennem egy rendszerszemléletet. Az 
elmúlt két félév során Tanácskozási Jogú Tag 
voltam, ahol megismertem a Hallgatói Képviselet 
felépítését, illetve fontos kérdésekben mondhat-
tam el véleményemet. Segítettem Lőrincz Hajna 
Réka munkáját, amely közben sok ismeretre tet-
tem szert. A félév során részt vettem az Egyetemi 
Hallgatói Képviselet által szervezett vezetőképző 
hétvégén is, ahol jó kapcsolatot építettem ki más 
karokhoz tartozó képviselőkkel. Ezek mellett tag-
ja vagyok a Riszáljkör öntevékeny körnek is.

Alapcélom a hallgatók segítése, ezért jelent-
keztem az évek során mentornak. Az oktatás 
mindig is szívemhez közel álló terület volt, 
hiszen jó kapcsolatot ápolok az oktatókkal, il-
letve szeretnék azért dolgozni, hogy javul-
jon az oktatási rendszer Karunkon. Ezen 
alappillérek alapján határoztam el, hogy sze-
retnék Hallgatói Képviselő lenni a jövőben. 

Munkám során szeretném a Hallgatói Képvise-
let működését segíteni, az oktatói és hallgatói 
oldal közötti kommunikációt növelni, illetve 
új ötleteket megvalósítani az oktatási rendszer 
javítása érdekében.

Szerintem ez a poszt nagy szereppel bír a Hall-
gatói Képviseleten belül, hiszen minden diákra 
kiterjedő hatása van. Megválasztásom esetén tel-
jes erőbedobással, legjobb tudásom szerint sze-
retném a feladataimat végezni és a problémákat 
megoldani.

Nyitott vagyok mások ötleteire, szeretek csap-
atban dolgozni és együtt döntést hozni. Ezenfelül 
jó kommunikációs készségemmel, meglátásaim-
mal szeretném segíteni a hallgatókat és a Képvise-
letet.

A fent leírtak alapján remélem, alkalmasnak 
találtok, és bizalmat szavaztok nekem!

Miokovics Patrik
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Csanádi Petra
Rendezvényfelelős

Sziasztok!
Csanádi Petra vagyok, logisztikai mérnöki 

szakon harmadéves hallgató. A motivációs leve-
lemet a Rendezvényfelelős poszt megpályázásáért 
írom.

Már gólyaként megfogott a kari közélet. 
Elsőévesként tagja lettem a Hagyományőrző 
Körnek és a Baross Rádiónak, mely öntevékeny 
körökben azóta is aktívan tevékenykedem. 

Az egyetemi éveim során a kari rendezvények 
nagy részén jelen voltam, mint résztvevő, ahol 
mindig nagyon jól éreztem magam, majd pedig 
másodévesként elgondolkodtam, hogy milyen 
lehet szervezőként részt venni az események-
en, így jelentkeztem a Rendezvényszervező 
Bizottságba, melynek sikeresen tagjává is váltam. 
Elmondhatom, hogy jó döntés volt jelentkez-
nem a bizottságba, hiszen nagyon szeretek sze-
rvezője lenni a rendezvényeinknek. Az eddigi 
lelkesedésem új lendületet szerzett azáltal, hogy 
elkezdtem érdeklődni a bizottságvezetőnk te-
vékenységei iránt. Hogy jobban beleláthassak a 
jelenlegi Rendezvényfelelős, illetve a Hallgatói 
Képviselet munkájába, Tanácskozási Jogú Tagnak 
jelentkeztem. A TJT által rengeteg új tudásra tet-
tem szert, és csak jobban meggyőződtem arról, 
hogy nekem való a Rendezvényfelelős poszt, és 
hogy ezzel szeretnék foglalkozni.

A Rendezvényszervező Bizottság tagjaként 
rengeteget fejlődhettem, mind a személyiségemet, 
mind a munkához kötődő készségeimet tekintve. 
Szeretek másokkal együtt dolgozni, mindig is csa-
patjátékos voltam. Céltudatosan és határozottan 
cselekszem a munkám során. Bízom benne, hogy 

Rendezvényfelelősként egy remek bizottsággal 
együtt szervezhetem meg a kar nagyszerű es-
eményeit.

Remélem, hogy motivációs levelem elnyerte 
tetszéseteket, és Tisztújítón számíthatok a szava-
zataitokra, hogy én lehessek a következő Rendez-
vényfelelős.

Csanádi Petra
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Szalai Mór
Juttatási-térítési felelős

Szalai Mór vagyok másodéves járműmérnök 
hallgató. Ezzel a motivációs levéllel sze-
retnék jelentkezni a Közlekedésmérnöki és 
Járműmérnöki Kar Hallgatói Képviseletének Jut-
tatás-térítés felelős pozíciójára.

Az itt eltöltött lassan másfél év alatt a közélet 
aktív résztvevője voltam. Csatlakoztam második 
félévemben a Riszájlkörhöz, aminek egyből 
vezetője is lettem. A tavaszi tisztújító szavazáson 
felvételt nyertem a Kari Diákjóléti Bizottságba, 
majd a nyár folyamán nagy számban bíráltam 
szociális pályázatokat, valamint kivettem a 
részem a személyes bemutatásnál is. 

Idén szeptemberben a HK Tanácskozási jogú 
tagja lettem. Nagyon fontos volt ez számomra, 
hiszen az elmúlt két hónapban megtapasztal-
hattam milyen is valójában a Hallgatói Képvise-
let munkája, működése. Különösképpen a 
Juttatás-térítés felelős munkájában szereztem is-
mereteket, belelátást nyerhettem a pozícióval járó 
pályázati részbe is. Továbbá részt vettem Külső 
Szociális Bizottság üléseken, amik csak mégjob-
ban meghozták a kedvem a pozíció betöltésére.

Minden ember felé segítő szándékkal fordu-
lok, valamint nagyon rugalmasnak tartom mag-
amat. Bármilyen ötletre nyitott vagyok, emel-
lett mindenki szituációjába bele tudom magam 
képzelni. Ebből adódik hogy nagy empátiával 
rendelkezem, és fontosnak tartom, hogy mások 
szükségleteire figyeljek és segítsem őket. A fő 
ösztönző erőm az, hogy minél több embernek 
segítségére lehessek. 

A Közlekkar számomra sok élményt és ta-
pasztalatot nyújtott, és szeretném elérni azt, 

hogy minden hallgató hasonló véleményt tudjon 
formálni a kari közéletről.

Az egyéni meggyőződésem szerint alkal-
mas vagyok a Juttatás-térítés felelős pozíció 
betöltésére, és bízom benne, hogy a következő 
időszak során képes leszek ezt bebizonyítani a 
kari hallgatóságnak.

Remélem bizalmat szavaztok nekem!

Szalai Mór
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Szegedi Vilmos
Kommunikációfelelős

Tisztelt Hallgatóság!
Szegedi Vilmos vagyok, a BME Közle-

kedésmérnöki és Járműmérnöki Kar hallgatója 
és a Hallgatói Képviselet Kommunikáció felelős 
pozíciójára jelentkezem. 2020-ban jelentkeztem a 
Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egye-
temére, a Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki 
Kar járműmérnök szakára. Már gólyaként is ig-
yekeztem belevonódni a kari közélet folyásába, 
azonban a Covid miatt egy évig várnom kellett. 

Ezután a Rendezvényszervező Bizottság tag-
jaként megtapasztalhattam a rendezvényeink 
szervezésének és reklámozásának menetét. Volt 
belelátásom a szponzorkeresésekbe és a hasonló 
feladatokba. Ebben az évben Tanácskozási Jogú 
Tagként még jobban beleláttam e poszt kihívásai-
ba, és jobban elkezdett érdekelni a feladat. 

Nyitott személyiségként könnyen létesítek 
kapcsolatot más emberekkel, és egy-két poénnal 
bármikor oldani tudom a nehezebb helyzeteket 
is. Legfőbb motivációm a poszttal kapcsolatban 
a fejlődés. Mind a saját, mind a szerepkör fe-
jlődésén szeretnék dolgozni, hogy a karunk job-
ban felkerüljön az egyetemi élet térképére, és több 
együttműködésünk legyen más karokkal. Ez-
entúl szeretném bővíteni az egyetemmel együtt-
működő cégek palettáját is. Kommunikációs 
készségeim üzleti téren is erősek, de még van 
mit rajtuk csiszolni, amit véleményem szerint itt 
tudnék a legjobban javítani. Szeretném magam 
kipróbálni egy bizottság élén is, és felelősséggel 
állnék a PR Bizottsághoz, megbecsülve munká-
jukat, de elvárva a megfelelő szintet is.

Véleményem szerint egy csapat akkor működik 

jól, ha a tagok motiváltak. Én csapatjátékosnak 
tartom magam, és jól tudom ösztönözni társaim 
az együttműködésre. Remélhetőleg egy jó csapat 
tagjaként sikeresen tudom venni az akadályokat, 
és megbízható részese leszek a leendő Hallgatói 
Képviseletnek. 

Szegedi Vilmos


